

Geschichte der geistlichen Stiftungen, der adlichen Familien, so wie der Städte und Burgen der Mark Brandenburg

[Urkunden-Sammlung für die Orts- und spezielle Landesgeschichte]

Riedel, Adolph Friedrich Berlin, 1856

LXXVII. Der Erzbischof Erich von Magdeburg vereignet dem Kloster Lehnin
die Mühle bei Loburg, welche Rudolph von Santersleben ihm dazu resignirt
hat, im Jahre 1291.

Nutzungsbedingungen

urn:nbn:de:hbz:466:1-54716

ftri, quorum Nos genealogiam duximus, libere ac quiete dinofcuntur procul dubio possedisse — Testibus idoneis, quorum nomina funt hec: Bertholdus Prepositus de Saltzwedel, Heyso de Cracow nostre curie Protonotarius, Dominus Theodoricus de Turgowe, Dominus Johannes de Sunnenwalde, Geuehardus et Heinricus dicti de Aluensleben, Jo. de Crakau, Nicolaus pincerna, Milites nostri et alii quam plures fidedigni. Datum per manum Alberti notarii nostri anno domini M. CCXCI, sequenti die Lamberti Episcopi et martyris.

Aus Seibell's hanbichr. Urf.=Sammlung fol. 147.

LXXVII. Der Erzbischof Erich von Magdeburg vereignet dem Kloster Lehnin die Mühle bei Loburg, welche Rudolph von Santersleben ihm dazu resignirt hat, im Jahre 1291.

Molendini proprietatem ante valuam opidi Louborch'et aquam, que ducit ipfum molendinum, nec non arbufta cum lignetis circum jacentibus Ericus Magdeburgenfis Archiepifcopus donauit cenobio Lenynenfi fui capituli confenfu accedente, Rudolfo Milite de Santersleue refignante Anno 1291.

Altes Berg. Lehniner Urf. - Gerden VII, 329.

LXXVIII. Erzbischof Erich von Magbeburg vereignet bem Klofter Lehnin Coldiz mit seinem Zubehör und alle Hauspläge in ber Heibe bei bem Schloffe Loburg, im Jahre 1292.

Coldiz cum fuis pertinentiis, omnes areas in Indagine iuxta caftrum Louborch, nec non duo jugera cum dimidio, que quondam exfiterant Johannes dicti Burggrauii, Ericus Archiepifcopus ecclefie Magdeburgenfis, Bernardus Decanus totumque capitulum ecclefie ejusdem Anno 1292.

Altes Berg. Lehniner Urf. - Gerden VII, 330.

LXXIX. Der Römische König Abolph bestätigt bas Kloster Lehnin und gewährt ihm bie Befugniß für die Ausübung der ihm angehörigen weltlichen Jurisdiction geeignete Bersonen zu Richtern zu bestellen, am 1. September 1293.

Adolfus, dei gracia Romanorum Rex femper Augustus, Honorabilibus et religiosis viris Abbati et Conuentui Monasterii de Lenyn ordinis Cisterciensis graciam suam et omne bonum. In excellenti specula Regie maiestatis ordinacione diuina feliciter constituti ad prospiciendum Religiosorum vilitatibus prospicacitatem oculorum longe lateque diffundimus eorundem indempnitatibus precauendo precipue, necnon ipsorum commoditatibus iugiter intendentes, vt per lubricum huius vite